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Fractie Vraagsteller Vraag Antwoorden wethouder R. Meijers 

AB --- --- --- 

CDA --- --- --- 

VSP J. Kleijnen  Accommodatie S.V. Geuldal 
Op 5 juli 2018 is er door de gemeenteraad van Gulpen-Wittem een 
raadsbrede motie aangenomen over een nieuwe accommodatie S.V. 
Geuldal. Dit o.a. ook naar aanleiding dat in het coalitieprogramma van 
de huidige coalitie in Valkenburg a/d Geul zou staan aangegeven dat 
men S.V. Geuldal wil faciliteren bij een nieuw accommodatie, die 
beter gesitueerd is in een minder kwetsbaar gebied t.a.v. de natuur.                  
De voetbalclub maakt nu nog gebruik van twee sportaccommodaties.    
Een accommodatie zou zo minder onderhoudskosten met zich 
meebrengen dat twee en ook minder ruimte in beslag nemen. Tevens 
zou een nieuw locatie beter bereikbaar zijn voor alle (jeugd)leden. 
Ook zou de grond van SV Geuldal in Schin op Geul gebruikt kunnen 
worden voor sociale woningbouw n.a.v. dit alles willen wij de volgende 
vragen stellen: 
1. Is het college op de hoogte van de ingediende raadsbrede motie 

van de van de gemeenteraad van Gulpen – Wittem en hoe kijkt zij 
hier tegenaan? 

2. Wat gaat het college doen met deze motie? Is men bereid hier 
medewerking aan te verlenen? 

3. Indien ja, wat voor financiële consequenties kan dit voor ons als 
gemeente hebben? 

4. Ziet het college hier een kans om tot sociale 
woningbouw/betaalbare levensloopbestendige woningen in Schin 
op Geul te komen, waar in feite grote behoefte aan is? 

5. Is het college bereid om samen met voetbalvereniging S.V. 
Geuldal, provincie en Waterschap Roer en Overmaas te 
onderzoeken of een nieuwe locatie (tegenover topparken 
residentie Valkenburg) mogelijk is? 

6. Is het college bereid om advies in te winnen bij het Huis voor de 
Sport Limburg over de mogelijkheid om te werken aan een 
toekomstbestendige sportaccommodatie volgens het Open Club 
gedachte en daarbij optimaal gebruik te maken van de 
(subsidie)mogelijkheden die het sportakkoord en de provincie 

Eigenlijk is het antwoord op deze 7 vragen ‘ja’. 

 

Al voor de verkiezingen heeft een gesprek 

plaatsgevonden met S.V. Geuldal en een afvaardiging van 

het college. Daarbij is aangegeven dat – indien mogelijk - 

het college de volledige medewerking zal verlenen aan 

het plan, maar dat dit nog veel voeten in de aarde zal 

hebben.  

S.V. Geuldal is nog in gesprek met alle betrokkenen en 

binnenkort vindt er een vervolggesprek plaats met het 

college over de wijze waarop een en ander in gang gezet 

kan worden. Met andere woorden, als het mogelijk is een 

en ander te realiseren, dan zal het college dat niet 

nalaten.  

Sociale woningbouw is een van de mogelijkheden, dit 

wordt zeker serieus bekeken. Het terrein in Schin op 

Geul is specifiek iets waar het Waterschap in 

geïnteresseerd is omdat dit als overloop van de Geul kan 

dienen. Dit soort afwegingen moeten gemaakt worden. 

Uiteraard is het college bereid de raad van dit soort 

ontwikkelingen op de hoogte te houden. 

 

Reactie lid M. Knubben. 

 

De wethouder beaamt dat de nota Sport en Bewegen tot 

2019 loopt. Hij weet niet wanneer dit complex eventueel 

gerealiseerd wordt, dus dit wordt waarschijnlijk 

meegenomen in het beleid voor 2020 – 2024.  

Er zijn samenwerkingsverbanden over de 

gemeentegrenzen heen. Op dit moment wordt het 

landelijke sportakkoord her en der toegelicht. Dit 

akkoord gaat uit van regionale samenwerking. Tijdens 



Limburg bieden? 
7. Is het college bereid ons op de hoogte te houden van de diverse 

ontwikkelingen in deze? 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alliantie statiegeld op plastic flesjes en blikjes: 
Is er nog iets nieuws te vermelden over de alliantie om te komen tot 
statiegeld op plastic flesjes en blikjes? Want overal kom je die troep 
tegen in de openbare ruimte. Het loopt gewoon de spuigaten uit. 

 
 

een bijeenkomst vorige week kwamen de colleges van 

Gulpen-Wittem, Margraten en Valkenburg aan de Geul 

tot de conclusie dat men steeds meer dwarsverbanden 

over de gemeentegrenzen heen ziet ontstaan en dat het 

nodig is het gemeentelijke sport- accommodatiebeleid 

daarop te gaan afstemmen. Met voornoemde gemeenten 

wordt verkend in hoeverre men daarin kan gaan. 

 

 

 

Deze vervuiling is een landelijk probleem. 

750 overheidsinstanties in Nederland en België hebben 

zich aangesloten bij de statiegeldalliantie, desondanks is 

het op dit moment enigszins stil rondom deze alliantie.  

De regering heeft de producenten van plastic flesjes nog 

3 jaar de tijd gegeven om met een werkbare oplossing te 

komen en over blikjes is nog helemaal niet gesproken. 

 

Omdat de wethouder hier absoluut tegen is blijft hij zich 

ervoor inzetten om hier iets aan te doen. De wethouder 

zegt toe de troep in de openbare ruimte in kaart te 

brengen. Hij nodigt de commissie uit om a.s. zaterdag 15 

september deel te nemen aan de landelijke opschoon 

dag en te komen helpen met het opruimen van de troep 

in Broekhem Zuid. 

PGP --- --- --- 

VVD --- --- --- 

 


